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     Protokół Nr 156/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 17 grudnia 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 374 ze zm.) 

  

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na przygotowanie i złożenie wniosków o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i wskazanie wysokości wkładu własnego. 

4. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA” 

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne Biuro 

Obsługi Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona www.powiatmysliborski.pl oraz 

moduł „Rezerwacja kolejki”. 

5. Wyrażenie zgody na zawarcie umów z Orange Polska Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie : 

- o świadczenie usługi Dostęp do Internetu DSL 

- o świadczenie usług telekomunikacyjnych,  

http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
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- o świadczenie usług ISDN.  

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na przygotowanie i złożenie wniosków o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i wskazanie wysokości wkładu własnego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że wnioski zostaną 

złożone na realizację następujących zadań: 

 

1) Termomodernizacja budynku Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach. Szacunkowa wartość zadania to kwota 8 241.187,00 zł. 

2) Przebudowa dróg powiatowych nr 2116Z i 2158Z na terenie miejscowości Płonno 

i miejscowości Krzynka. Szacunkowa wartość zadania to kwota 10 350.000,00 zł. 

3) Budowa ścieżki rowerowej z miejscowości Dębno do miejscowości Mostno wraz  

z wykonaniem utwardzenia parkingu w ciągu drogi powiatowej nr 2134Z.Szacunkowa 

wartość zadania to kwota 2 550.000,00 zł. 

 

Zaproponowano, aby wysokość wkładu własnego została ustalona na poziomie 10%. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przygotowanie i złożenie wniosków o dofinansowanie  

w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych wskazując wysokość wkładu 

własnego na poziomie 10%. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA”  

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne 

Biuro Obsługi Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona 

www.powiatmysliborski.pl oraz moduł „Rezerwacja kolejki”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na zawarcie umów z Orange Polska Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie : 

- o świadczenie usługi Dostęp do Internetu DSL 

- o świadczenie usług telekomunikacyjnych,  

- o świadczenie usług ISDN.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę Szpitala Barlinek Sp. z o.o. w kontekście odbytej sesji Rady Powiatu. 

Poinformował o przeprowadzonych rozmowach z Prezesem Spółki oraz Burmistrzem 

Barlinka. Zwrócono uwagę na ustalenia przeprowadzonego audytu przez Spółkę FORMEDIS 

MMC Sp. z o.o. Sp. k. Poinformował o stanowisku jakie jest wyrażane przez lekarzy szpitala 

oraz Burmistrza Barlinka. Przedstawił propozycję zorganizowania spotkania z Burmistrzem  

i radnymi Gminy Barlinek w tej sprawie. Odniósł się do sytuacji w spółce i jej problemów 

finansowych. 

 

2. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o umówionym spotkaniu z dyrektorem Narodowego Funduszu Zdrowia. 

 

3. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o otrzymaniu przez Szpital Barlinek środków finansowych na centralną 

tlenownię. Środki te, nie zostały bezpośrednio przekazane szpitalowi lecz wpłynęły do Gminy 

Barlinek.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że podobnie jak środki na zakup respiratorów, zostały one przekazane dla 

samorządu, który następnie przekaże je szpitalowi. 

 

4. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zaproponował dokonanie rekomendacji w kwestii wyboru jednego z wariantów Wizji  

i strategii dalszego funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia w Powiecie Myśliborskim 

przygotowanej przez Spółkę FORMEDIS Sp. z o.o. Sp.k. Poinformował o rekomendacji dla 

pierwszego wariantu. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również wskazała, aby był to pierwszego moduł z możliwością jego modyfikacji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zwrócił uwagę, że następnie decyzjeęw tej sprawie podejmie Gmina Dębno i Gmina 

Barlinek. 

 

Zarząd Powiatu rekomenduje wybór pierwszego wariantu  - Wizji i strategii dalszego 

funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia w Powiecie Myśliborskim przygotowanej przez 

Spółkę FORMEDIS Sp. z o.o. Sp.k. z możliwością jego modyfikacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o wystąpienie do Prezesa Rady Ministrów z inicjatywą i stanowiskiem  

w kwestii opracowania założeń Rządowego programu wsparcia i inwestycji szpitali 

powiatowych. 

Zwróciła uwagę na problem związany z finansowaniem szpitali powiatowych. Rząd 

bagatelizuje tę sprawę, jest zagrożenie wykreślenia szpitali z sieci. Kontrakty są cały czas na 

tym samym poziomie przy znacznym wzroście cen towarów i usług. Zauważyła, iż 

przeprowadzony audyt w szpitalach Powiatu Myśliborskiego pokazał, że są one 

niedoinwestowane. 

Powiat nie dysponuje takimi środkami, aby wspomóc szpitale w ich rozbudowie i innych 

inwestycjach. Zwróciła uwagę na starania samorządów powiatowego i gminnych w zakresie 

udzielenia pomocy dla szpitali, jednak bez wsparcia rządowego nie poradzą sobie z tym. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że konieczne jest zwiększenie wsparcia na podstawową i bieżącą działalność 

szpitali. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że głównym zadaniem Państwa jest wspieranie służby zdrowia.  

 

Skarbnik Powiatu  - Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że stanowisko w tej sprawie może zostać również przekazane do Związku 

Celowego Powiatów Polskich oraz na konwent Starostów Województwa 

Zachodniopomorskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że Powiat Myśliborski nie jest jedynym powiatem, który ma problem ze 

szpitalami.  

 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej 

stanowiska Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wystąpienia do Prezesa Rady Ministrów  

o opracowanie Krajowej strategii wsparcia bieżącej działalności i rozwoju zadań 

inwestycyjnych szpitali powiatowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 
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Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 
 


